

## Sidekick Pannier Bag Installation Instructions

### Steps:

1. **Prepare Your Bicycle:**
  - Ensure your bike is clean and that the rear rack is securely attached to the frame.
2. **Position the Bag:**
  - Hold the pannier bag next to the rear rack on the side where you want to attach it. The Sidekick Pannier can attach to either the left or right side. The hooks will face towards the rack with the logo on the bag facing out.
3. **Attach the Hooks/Clips:**
  - Align the hooks with the rack. Slide the hooks over the top of the second smaller diameter bar from the top until they are fully seated..
4. **Secure the Bag:**
  - There are Velcro straps towards the bottom of the bag below the hooks. Use these to secure the bottom of the bag to the rack. This prevents the bag from bouncing or swaying during your ride. You may need to experiment with the position of the straps for the best result.
5. **Adjust for Stability:**
  - Make sure the bag sits evenly and doesn't interfere with the bike's wheels or brakes. Adjust the position if necessary.
6. **Test the Installation:**
  - Gently pull on the bag to ensure it's secure. If it feels loose, check all attachments and straps again.
7. **Repeat for Additional Bags:**
  - If you have a second Sidekick Pannier Bag, repeat the process on the opposite side of the rack.

### Final Check:

- Take a short test ride to ensure everything is secure and stable. Adjust as needed before heading out on a longer ride.

Now you're ready to enjoy your cycling adventure with your pannier bag securely attached!

## Instructions d'Installation du Sac Pannier Sidekick

### Étapes :

#### 1. Préparez Votre Vélo :

- Assurez-vous que votre vélo est propre et que le porte-bagages arrière est bien fixé au cadre.

#### 2. Positionnez le Sac :

- Tenez le sac pannier à côté du porte-bagages arrière du côté où vous souhaitez l'attacher. Le sac pannier Sidekick peut être fixé à gauche ou à droite. Les crochets doivent faire face au porte-bagages, avec le logo du sac orienté vers l'extérieur.

#### 3. Fixez les Crochets/Clips :

- Alignez les crochets avec le porte-bagages. Glissez les crochets sur la barre du haut du porte-bagages, la deuxième barre de plus petit diamètre, jusqu'à ce qu'ils soient bien en place.

#### 4. Sécurisez le Sac :

- Il y a des sangles Velcro vers le bas du sac, en dessous des crochets. Utilisez-les pour fixer le bas du sac au porte-bagages. Cela empêche le sac de rebondir ou de se balancer pendant votre trajet. Vous devrez peut-être expérimenter avec la position des sangles pour obtenir les meilleurs résultats.

#### 5. Ajustez pour la Stabilité :

- Assurez-vous que le sac est bien positionné et qu'il n'interfère pas avec les roues ou les freins du vélo. Ajustez la position si nécessaire.

#### 6. Testez l'Installation :

- Tirez doucement sur le sac pour vous assurer qu'il est sécurisé. S'il semble lâche, vérifiez toutes les attaches et sangles à nouveau.

#### 7. Répétez pour les Sacs Supplémentaires :

- Si vous avez un deuxième sac pannier Sidekick, répétez le processus de l'autre côté du porte-bagages.

#### 8. Vérification Finale :

- Faites un court essai pour vous assurer que tout est sécurisé et stable. Ajustez au besoin avant de partir pour une plus longue balade.

Maintenant, vous êtes prêt à profiter de votre aventure à vélo avec votre sac pannier bien fixé !

